



شركة طقو العالميه للتجارة

SAGER INTERNATIONAL TRADING COMPANY

COMPANY PROFILE

ENHANCING CUSTOMER ENGAGEMENT & LOYALTY

We specialize in logistics, infrastructure, equipment leasing, manufacturing, hospitality, and consulting. Partner with us to achieve excellence, drive growth, and unlock new opportunities.

PORTFOLIO OF COMPANY

Keep In Touch With Us



+966 55 828 2953



www.saqerinternational.com



Al Aziziya, Sheesha Bin Dawood,
Makkah, Saudi Arabia





شركة طقر العالمية للتجارة
SAQER INTERNATIONAL TRADING COMPANY

ملف تعريفى للشركة

تعزير تفاعل العملاء وولائهم

نحن متخصصون في الخدمات اللوجستية
والبنية التحتية وتأجير المعدات والتصنيع
والضيافة والاستشارات. شاركنا لتحقيق
التميز ودفع النمو وفتح آفاق جديدة.

محفظة الشركة

ابق على تواصل معنا

+966 55 828 2953 

www.saqerinternational.com 

العزيرية، شيشة بن داود، مكة المكرمة،
المملكة العربية السعودية 



Table of Contents

01

About Company

02

Core Expertise

03

Our Services

04

Official Documents

05

Get in Touch



جدول المحتويات

عن الشركة

01

الخبرات الأساسية

02

خدماتنا

03

الوثائق الرسمية

04

تواصل معنا

05





Company History

Saqer International Trading Company is a rapidly growing enterprise in Saudi Arabia, specializing in a wide range of services, including contracting, construction, the supply and installation of central kitchen, food courts, lift services, steel fabrication and laundry equipment, as well as furniture and utensils. Our expertise spans across hotels, the airline industry, restaurants, Umrah & Hajj travels, catering, real estate housing societies, construction, and IT businesses. With a team of highly qualified professionals, we are committed to delivering top-quality and reliable solutions, ensuring excellence and innovation across every industry we serve. Partner with us to experience unmatched expertise and dedication to success.

We are committed to never stopping our pursuit of innovation. As an industry leader, we believe in constantly exploring new ideas and developing cutting-edge solutions to serve our clients better. Whether it's through the latest technology or creative designs, we are always cooking up new ways to enhance your operations and elevate your business.





تاريخ الشركة

شركة صقر العالمية للتجارة هي مؤسسة سريعة النمو في المملكة العربية السعودية، متخصصة في مجموعة واسعة من الخدمات التي تشمل المقاولات والبناء، وتوريد وتركيب المطابخ المركزية وساحات الطعام، وخدمات المصاعد، وتصنيع الهياكل الفولاذية، ومعدات الغسيل، بالإضافة إلى الأثاث والأواني. تشمل خبراتنا مجالات الفنادق، وصناعة الطيران، والمطاعم، ورحلات العمرة والحج، وخدمات التموين، ومجمعات الإسكان العقاري، والبناء، وأعمال تقنية المعلومات. مع فريق من المحترفين المؤهلين تأهيلاً عالياً، نلتزم بتقديم حلول عالية الجودة وموثوقة، مع ضمان التميز والابتكار في كل صناعة نخدمها. شاركنا لتجربة خبرة لا مثيل لها والتزام كامل لتحقيق النجاح.



نحن ملتزمون بعدم التوقف عن السعي نحو الابتكار. باعتبارنا رواداً في الصناعة، نؤمن بأهمية استكشاف الأفكار الجديدة باستمرار وتطوير حلول متقدمة لخدمة عملائنا بشكل أفضل. سواء من خلال أحدث التقنيات أو التصميم الإبداعي، نحن دائماً نبتكر طرقاً جديدة لتعزيز عملياتك والارتقاء بأعمالك إلى مستويات أعلى.





شركة صقر العالمية للتجارة
SAQER INTERNATIONAL TRADING COMPANY



WELCOME MESSAGE



Muhammad Kashif Khan
President

At Saqer International Trading Company, we are driven by a commitment to excellence, innovation, and integrity. Our diverse portfolio—spanning construction, hospitality, aviation, and manpower supply—reflects our dedication to delivering world-class solutions that meet the needs of our clients and contribute to economic growth.

As we continue to expand, our focus remains on building lasting relationships, fostering trust, and exceeding expectations. Guided by a vision of sustainable progress and supported by a passionate team, we are confident in our ability to shape a brighter future for all stakeholders.





شركة صقر العالمية للتجارة
SAQER INTERNATIONAL TRADING COMPANY

رسالة ترحيب



محمد كاشف خان رئيس مجلس إدارة



في شركة صقر العالمية للتجارة، نحن مدفوعون بالتزامنا بالتميز والابتكار والنزاهة. يعكس تنوع محافظتنا التي تشمل مجالات البناء والضيافة والطيران وتوريد القوى العاملة، تفانينا في تقديم حلول عالمية المستوى تلبي احتياجات عملائنا وتساهم في النمو الاقتصادي.

بينما نواصل التوسع، يظل تركيزنا منصبًا على بناء علاقات دائمة، وتعزيز الثقة، وتجاوز التوقعات. مسترشدين برؤية للتقدم المستدام ومدعومين بفريق شغوف، نحن واثقون من قدرتنا على تشكيل مستقبل أكثر إشراقًا لجميع أصحاب المصلحة.



Vision

- 01.** To be a leading provider of diverse services in hospitality, culinary, and investment industries, recognized for excellence and innovation.
- 02.** To create sustainable growth and success for our clients through comprehensive and tailored solutions across multiple sectors.



Mission

- 01.** Deliver exceptional services in restaurants, hotels, IT, contracting, catering, and laundry that exceed customer expectations.
- 02.** Foster innovative investment opportunities that drive business growth and profitability.
- 03.** Build long-term partnerships by offering tailored solutions that meet the unique needs of each client.
- 04.** Uphold the highest standards of quality, integrity, and customer satisfaction in every project we undertake.



الرؤية

01. أن نكون المزود الرائد للخدمات المتنوعة في صناعات الضيافة والطهي والاستثمار، معترفاً بنا للتميز والابتكار.
02. نسعى لتحقيق نمو مستدام ونجاح لعملائنا من خلال حلول شاملة ومصممة خصيصاً تغطي قطاعات متعددة.



الرسالة

01. تقديم خدمات استثنائية في المطاعم والفنادق وتكنولوجيا المعلومات والمقاولات والتمويل والغسيل تتجاوز توقعات العملاء.
02. تعزيز فرص استثمارية مبتكرة تدعم نمو الأعمال والربحية.
03. بناء شراكات طويلة الأمد من خلال تقديم حلول مخصصة تلبي احتياجات كل عميل بشكل فريد.
04. الالتزام بأعلى معايير الجودة والنزاهة ورضا العملاء في كل مشروع نقوم به.



Core Expertise

01



Restaurant Services

Our restaurant services deliver authentic flavors, exceptional quality, and a welcoming atmosphere for every guest. From diverse cuisines to personalized service, we ensure every dining experience is memorable. Excellence in taste and hospitality is at the heart of everything we do.

02



Catering Services

Our catering services bring exceptional taste and quality to your events, offering customized menus tailored to your needs. From intimate gatherings to large-scale functions, we ensure seamless service and unforgettable culinary experiences. Trust us to make your occasions truly special.

03



Industrial Laundry

We are committed to providing top-tier laundry services with a focus on quality, convenience, and customer satisfaction. Whether you need laundry solutions for your home, business, or special events, Maghsala Laundry ensures that every item is treated with care, using the latest technology and eco-friendly products. Our services are designed to meet the diverse needs of our clients, offering reliability and efficiency.

04



Thobe: Arabs Clothing

Our Thobe is a distinguished industry specializing in the production of high-quality thobes, embodying the essence of Saudi traditional attire. Our thobes are crafted with meticulous attention to detail, using premium fabrics to create garments that are not only stylish but also comfortable. Loved by everyone, our thobes represent the perfect blend of tradition and modernity, making them a preferred choice.



الخبرات الأساسية

01



خدمات المطاعم

تقدم خدمات مطاعمنا نكهات أصيلة وجودة استثنائية وأجواء مرحبة لكل ضيف. من المأكولات المتنوعة إلى الخدمة الشخصية، نضمن أن تكون كل تجربة طعام لا تُنسى. التميز في الطعم والضيافة هو جوهر كل ما نقوم به.

02



خدمات التموين

تقدم خدمات التموين لدينا طعاماً وجودة استثنائية لفعاليتكم، مع قوائم مخصصة تلبى احتياجاتكم. سواء كانت تجمعات حميمة أو فعاليات كبيرة، نضمن لكم خدمة سلسة وتجارب طهي لا تُنسى. ثقوا بنا لجعل مناسباتكم مميزة حقاً.

03



المغاسل الصناعية

نحن ملتزمون بتقديم خدمات غسيل من الطراز الأول مع التركيز على الجودة والراحة ورضا العملاء. سواء كنت بحاجة إلى حلول غسيل لمنزلك أو عملك أو للمناسبات الخاصة، تضمن مغسلة مغسلة أن يتم التعامل مع كل قطعة بعناية، باستخدام أحدث التقنيات والمنتجات الصديقة للبيئة. خدماتنا مصممة لتلبية احتياجات عملائنا المتنوعة، مع توفير الموثوقية والكفاءة.

04



الثوب: اللباس العربي

ثوبنا هو صناعة متميزة متخصصة في إنتاج الثياب عالية الجودة التي تجسد جوهر الزي التقليدي السعودي. يتم تصميم ثيابنا بعناية فائقة واهتمام بالتفاصيل، باستخدام أقمشة فاخرة لا يتكرر ملابس تجمع بين الأناقة والراحة. تحظى ثيابنا بحب الجميع، فهي تمثل المزيج المثالي بين التقليد والحداثة، مما يجعلها الخيار المفضل.



05



Saqer Hajj Umrah Travel & Transport Company

We are dedicated to providing exceptional travel and transport services for pilgrims undertaking the sacred journeys of Hajj and Umrah. With a focus on comfort, convenience, and spiritual fulfillment, we offer comprehensive packages that include everything from visa processing and accommodation to guided tours and reliable transport.

06



Saqer International Import & Export

We are specialized in the seamless exchange of goods across international borders. We provide comprehensive import and export services, handling everything from sourcing high-quality products to managing logistics and customs. Our global network ensures that we deliver the best products at competitive prices, meeting the diverse needs of our clients and contributing to their success in the global marketplace.

07



Maintenance & Facility Management of the Buildings

Our maintenance and facility management services ensure your buildings operate smoothly and efficiently. We specialize in lift management, marble designing, and steel and woodwork, providing comprehensive solutions tailored to your needs. Our skilled team focuses on routine maintenance and inspections to enhance safety and functionality.

08



Transport Lemosuine & Buses (GMC, STARIA)

Our transportation business offers comprehensive travel solutions, specializing in Hajj and Umrah journeys. We provide personalized booking services, including airline services, taxi services, and luxury transportation options tailored to every traveler's needs.

09



Saqer Construction & Real Estate Business

From building state-of-the-art commercial and residential projects to offering property management and investment opportunities, Saqer ensures excellence, reliability, and value in every endeavor. With a commitment to sustainability and client satisfaction, Saqer is a trusted name in shaping modern infrastructure and real estate development.



05



شركة صقر للسفر والنقل للحج والعمرة

نحن ملتزمون بتقديم خدمات سفر ونقل استثنائية للحجاج والمعتمرين الذين يقومون بالرحلات المقدسة للحج والعمرة. مع التركيز على الراحة والسهولة والإشباع الروحي، نقدم باقات شاملة تشمل كل شيء بدءاً من معالجة التأشيرات والإقامة إلى الجولات الموجهة والنقل الموثوق.

06



صقر الدولية للاستيراد والتصدير

نحن متخصصون في تبادل السلع عبر الحدود العالمية بكل سهولة. نقدم خدمات شاملة للاستيراد والتصدير، تشمل كل شيء من توريد المنتجات عالية الجودة إلى إدارة الخدمات اللوجستية والجمارك. تضمن شبكتنا العالمية توفير أفضل المنتجات بأسعار تنافسية، لتلبية الاحتياجات المتنوعة لعملائنا والمساهمة في نجاحهم في السوق العالمية.

07



إدارة الصيانة والمرافق للمباني

خدماتنا في صيانة وإدارة مرافق المباني تضمن تشغيل مبانيكم بسلاسة وكفاءة. نحن متخصصون في إدارة المصاعد، وتصميم الرخام، وأعمال الصلب والخشب، حيث نقدم حلولاً شاملة مصممة لتلبية احتياجاتكم. يركز فريقنا الماهر على الصيانة الدورية والفحوصات لتحسين السلامة والوظائف.

08



خدمات النقل بالليموزين والحافلات (GMC، ستاريا)

تقدم أعمالنا في قطاع النقل حلول سفر شاملة، مع التركيز على رحلات الحج والعمرة. نوفر خدمات حجز مخصصة تشمل خدمات الطيران، وخدمات التاكسي، وخيارات النقل الفاخرة المصممة لتلبية احتياجات كل مسافر.

09



شركة صقر للبناء والعقارات

من بناء مشاريع تجارية وسكنية متطورة إلى تقديم خدمات إدارة الممتلكات وفرص الاستثمار، تضمن شركة صقر التميز والموثوقية والقيمة في كل مبادرة. مع التزامها بالاستدامة ورضا العملاء، تعتبر صقر اسماً موثقاً في تشكيل البنية التحتية الحديثة وتطوير العقارات.



10



Saqer Printing Press

Saqer Printing Press delivers high-quality printing solutions, from business cards to large-scale banners. With advanced technology and exceptional attention to detail, we cater to all your printing needs. Trust us for reliable, fast, and professional results.

11



Novabyte Systems IT Business

NovaByte Systems is a technology company offering a range of services, including web and app development, data and AI solutions, and cybersecurity. They focus on building innovative, user-friendly solutions tailored to business needs, aiming to empower global innovation through advanced technology and automation.

12



ManPower Supply

We specialize in providing skilled and reliable manpower solutions tailored to meet the unique needs of various industries. Our extensive network ensures timely deployment of top talent, fostering productivity and growth. Trust us for workforce excellence and seamless service.

13



Saqer Sports and Leather Point

Saqer Sports and Leather Point offers premium leather goods and sports products, including wallets, bags, jackets, and sports apparel. Combining style, durability, and functionality, they cater to diverse customer needs with exceptional quality and attention to detail.





10



مطبعة صقر

تقدم مطبعة صقر حلول طباعة عالية الجودة، بدءًا من بطاقات الأعمال وصولاً إلى اللافتات الكبيرة. باستخدام تقنيات متقدمة واهتمام استثنائي بالتفاصيل، نلبي جميع احتياجات الطباعة الخاصة بكم. ثقوا بنا للحصول على نتائج موثوقة وسريعة ومهنية.

11



شركة نوفابايت سيستمز لأعمال تقنية المعلومات

شركة نوفابايت سيستمز هي شركة تقنية تقدم مجموعة من الخدمات، بما في ذلك تطوير الويب والتطبيقات، وحلول البيانات والذكاء الاصطناعي، والأمن السيبراني. تركز الشركة على بناء حلول مبتكرة وسهلة الاستخدام تلبي احتياجات الأعمال، بهدف تعزيز الابتكار العالمي من خلال التكنولوجيا المتقدمة والأتمتة.

12



توريد القوى العاملة

نحن متخصصون في تقديم حلول قوى عاملة ماهرة وموثوقة مصممة لتلبية الاحتياجات الفريدة لمختلف الصناعات. تضمن شبكتنا الواسعة توفير الكفاءات المناسبة في الوقت المناسب، مما يعزز الإنتاجية والنمو. ثقوا بنا لتحقيق التميز في القوى العاملة وخدمة سلسلة.

13



صقر للرياضة والجلود

صقر للرياضة والجلود يقدم منتجات جلدية متميزة ومنتجات رياضية تشمل المحافظ، الحقائب، الجاكيتات، وملابس الرياضة. يجمع بين الأناقة والمتانة والوظائف العملية، ويلبي احتياجات العملاء المتنوعة بجودة استثنائية واهتمام دقيق بالتفاصيل.





Our Services

With effective change, we challenge,
help and connect with you to build value.

**Gain success with us ! Solid
Solutions, Perfect Achievement.**



Central Kitchen Equipments



Central kitchen equipment includes heavy-duty appliances like ovens, refrigerators, and mixers, designed for large-scale, high-efficiency food preparation. These tools ensure durability and streamlined operations in busy kitchen environments.

Industrial Laundries



A key aspect of successful hospitality is providing excellent laundry service, essential for maintaining clean, high-quality linen in hotels, hospitals, camps, and restaurants. We offer best maintenance support, with trained professionals ready to address any issues that arise.



Hotels

Our hotel equipment meets the highest standards of quality and safety, offering ease of control, operation, installation, and maintenance. We provide a wide range of products including washers, dryers, stoves, refrigerators, dishwashers, and stainless steel furniture, ensuring reliable service for both customers and guests.



Staff Facilities & Cafeterias



We offers packages for staff facilities, covering Kitchen Equipment Design, MEP drawings, supply, installation, testing, and commissioning. These packages cater to staff canteens and accommodation kitchens, including key areas like the Main Production Kitchen, Dining Hall Support, Food Receiving/Sanitization, and Food Waste Storage.





خدماتنا

من خلال التغيير الفعّال، نتحدى
وندعم ونتواصل معكم لبناء القيمة.

حقق النجاح معنا!
حلول متينة، وإنجاز مثالي.

معدات المطابخ المركزية



معدات المطابخ المركزية تشمل الأجهزة الثقيلة مثل الأفران، والثلاجات، والخلاطات، المصممة لتحضير الطعام على نطاق واسع وبكفاءة عالية. تضمن هذه الأدوات المتانة وسلاسة العمليات في بيئات المطبخ المزدحمة.

المغاسل الصناعية

جانب أساسي من نجاح الضيافة هو تقديم خدمة غسيل ممتازة، وهي أمر أساسي للحفاظ على بياض ونقاء الأقمشة عالية الجودة في الفنادق والمستشفيات والمعسكرات والمطاعم. نحن نقدم أفضل دعم للصيانة، مع متخصصين مدربين جاهزين للتعامل مع أي مشكلات قد تنشأ.

الفنادق

تلتزم معدتنا الفندقية بأعلى معايير الجودة والسلامة، مما يوفر سهولة في التحكم والتشغيل والتركييب والصيانة. نقدم مجموعة واسعة من المنتجات بما في ذلك الغسالات، والمحفظات، والمواقد، والثلاجات، وغسالات الصحون، والأثاث المصنوع من الفولاذ المقاوم للصدأ، مما يضمن خدمة موثوقة للعملاء والضيوف على حد سواء.

مرافق الموظفين والكافيتريات

نحن نقدم باقات لمرافق الموظفين، تشمل تصميم معدات المطبخ، رسومات الأنظمة الميكانيكية والكهربائية والصحية (MEP)، التوريد، التركيب، الاختبار، والتشغيل. تشمل هذه الباقات الكافيتريات ومطابخ الإقامة للموظفين، بما في ذلك المجالات الأساسية مثل المطبخ الإنتاجي الرئيسي، دعم قاعة الطعام، استلام/تعقيم الطعام، وتخزين فضلات الطعام.





Commercial Bakery / Pastry Equipment



Our bakery and pastry equipment offers advanced production lines for creating top-quality products efficiently and innovatively. We delivers solutions, whether you need to produce fresh or frozen bread, cakes, biscuits, or other baked goods. Our equipment features heating technology, enabling the creation of even the most complex recipes.



Food Courts Equipment



Providing eating and dining services' equipment within any campus or mall area in a separate environment which can provide entertainment along with quality food. A variety of food options and restaurants... Our company is your partner in kitchen equipment.



Container and Mobile Kitchens' Equipment



Designing mobile kitchens requires operational expertise to ensure optimal setups that maximize profits. We tailor each design by understanding your menu, operations, and goals, focusing on every detail to build a world-class mobile business that enhances your brand's identity.

Mass Production Kitchens and Flight Catering Equipment

Your success in the food industry hinges on having a strong team and a reliable kitchen. We provide high-quality, dependable kitchen equipment, engineered and tested to handle any challenge, ensuring you can deliver excellence every time.





معدات المخازن التجارية / الحلويات



تقدم معدتنا للمخازن والحلويات خطوط إنتاج متقدمة لإنشاء منتجات عالية الجودة بكفاءة وإبتكار. نحن نقدم حلولاً سواء كنت بحاجة لإنتاج الخبز الطازج أو المجمد، أو الكعك، أو البسكويت، أو غيرها من المخبوزات. تتميز معدتنا بتقنية التسخين، مما يتيح إنشاء حتى أكثر الوصفات تعقيداً.

معدات ساحات الطعام



نوفر معدات خدمات الطعام والطعام في أي منطقة ضمن الحرم الجامعي أو المول في بيئة منفصلة تقدم الترفيه مع الطعام عالي الجودة. مجموعة متنوعة من خيارات الطعام والمطاعم... شركتنا هي شريكك المثالي في معدات المطبخ.

معدات حاويات ومطابخ متنقلة



يتطلب تصميم المطابخ المتنقلة خبرة تشغيلية لضمان إعدادات مثالية تعزز الأرباح. نحن نصمم كل مشروع حسب فهمنا لقائمتك وعملياتك وأهدافك، مع التركيز على كل تفاصيل لإنشاء عمل متنقل من الطراز العالمي يعزز هوية علامتك التجارية.

معدات المطابخ الإنتاجية الكبيرة وتموين الرحلات الجوية



نجاحك في صناعة الطعام يعتمد على وجود فريق قوي ومطبخ موثوق. نقدم معدات مطابخ عالية الجودة وموثوقة، مصممة ومختبرة لتحمل أي تحدٍ، مما يضمن لك تقديم التميز في كل مرة.





Company Registration



وزارة التجارة
Ministry of Commerce



Company Registration Certificate شهادة تسجيل الشركة

National Unified No : 7016341294
4031233576
No :
Date : 1441/03/28 2019/11/25

Company's Trade Name: **Company SAQER AL-ALAMIYYA For Trading (One Partner)**
Company's type: **Limited liability** Company's nationality: **Saudi Arabia**
Company's duration: **99 Year** Starting from: **1444/04/23** / **2022/11/17** Ending in: /
Head Quarter: **3258 mecca al-mokrama 24269-6670**
Telephone: **0125588012** Postal Code: **24269** P.O Box: /
Company's Activity: **To view the CR activities please scan the QR code**
Total Capital: **500,000,000 Saudi Riyals**
Managers: 1 **MUHAMMAD KASHIF MUHAMMAD ASHIQ KHAN** 2
3 4
5 6
7 8
9 10
11 12
13 14
15 16
Manager / Managers Authorities: **As stipulated in the company's contract**

The Commercial registration department of city acknowledge: **Makkah** That this company has been registered in the registry of city: **Makkah**
This commercial registration will be valid: **1447/05/05 H2025/10/27** By the ticket No: **241213947874** And Date: **1446/06/08** / **2024/12/09**





تسجيل الشركة

الرقم الموحد : ٧٠١٦٣٤١٢٩٤
رقم المنشأة : ٤٠٣١٢٣٣٥٧٦
التاريخ : ١٤٤١/٠٣/٢٨ هـ

شهادة تسجيل الشركة Company Registration Certificate

وزارة التجارة
Ministry of Commerce



الاسم التجاري للشركة : شركة صقر العالمية للتجارة (شخص واحد)

نوعها : ذات مسؤولية محدودة جنسيتها : سعودي

مدة الشركة : ٩٩ سنة

تبدأ من : ١٤٤٤/٠٤/٢٣ هـ وتنتهي في :

مركزها الرئيسي : مكة المكرمة ٢٤٢٦ - ٦٦٧٠

هاتف : ٠١٢٥٥٨٨٠١٢

الرمز البريدي : ٢٤٢٦٩

النشاط : للاطلاع على بيانات الأنشطة الرجاء مسح الرمز التجاري ملكية الشركة : ص. ب : أجنبية

رأس المال : ٥٠٠,٠٠٠,٠٠٠ ريال سعودي

المديرون : 1 محمد كاشف محمد عاشق خان

2

4

6

8

10

12

14

16

3

5

7

9

11

13

15

سلطات المدير/المديرون : حسب ما نص عليه عقد الشركة

يشهد مكتب السجل التجاري بمدينة : مكة المكرمة بأنه تم تسجيل الشركة المذكورة أعلاه بمدينة : مكة المكرمة

وتنتهي صلاحية الشهادات في : ١٤٤٧/٠٥/٠٥ هـ بموجب الإيصال رقم : ٢٤١٢١٣٩٤٧٨٧٤ وتاريخ : ١٤٤٦/٠٦/٠٨ هـ



To Verify The Information Of This Certificate Visit <http://qr.mc.gov.sa> يمكنكم التحقق من صحة هذه الشهادة بالدخول على

+966 11 294 4444 | الرياض 11162 Kingdom of Saudi Arabia | المملكة العربية السعودية | www.mc.gov.sa MCgovSA @ f t y o



شركة صقر العالمية للتجارة
SAQER INTERNATIONAL TRADING COMPANY

Proof Number	1058456803	رقم الإثبات
Original Date	27/11/2024	تاريخ الإصدار
Expiration Date	26/5/2025	تاريخ الانتهاء

العنوان الوطني
NATIONAL ADDRESS



إثبات عنوان
Address Proof

Address Holder Details

بيانات صاحب العنوان

Name	شركة صقر العالمية للتجارة	الاسم
Customer Acc	3 1 3 2 4 5 9 8 0 2 6	رقم الحساب
Reg. Date	24/9/2024	تاريخ التسجيل

Address Details

تفاصيل العنوان

Short Address	M C A A B 5 5 0	العنوان المختصر
Building No.	8 5 5 0	رقم المبنى
Street	Al Masjid Al Haram Rd	طريق المسجد الحرام
Secondary No.	2 7 4 7	الرقم الفرعي
District	Al Aziziyah Dist.	حي العزيزية
Postal Code	2 4 2 4 3	الرمز البريدي
City	MAKKAH	مكة المكرمة
	Kingdom of Saudi Arabia	المملكة العربية السعودية



للتحقق To Verify

<https://proof.address.gov.sa/VerifyProofNA.aspx>

تم إصدار هذا الإثبات إلكترونياً ولا يتطلب التوقيع عليه
تم إصدار هذا الإثبات بناء على طلب الموضح أعلاه، ويحظر قطعياً تقليده
أو إدخال أي تعديلات عليه سواء بالإضافة أو الحذف، وبعد الإثبات لاغياً إذا
شابه شيء من ذلك، كما يعرض صاحبه للمساءلة القانونية.

**This proof has been issued electronically and does not
require a signature**

This proof has been issued upon the request of the above-named, and
it is absolutely prohibited to imitate it or make any modifications to it,

whether by addition or deletion, and the proof is considered invalid.



Get In Touch

Experienced
Team

Innovative
Solutions

Proven Track
Record

Client-Centric
Approach

FOR PROJECT DISCUSSION AND QUOTATION REQUESTS,

CONTACT US:



+966 55 828 2953



+966 56 443 4340



www.saqerinternational.com



info@saqerinternational.com



Al Aziziya, Sheesha Bin Dawood, Makkah, Saudi Arabia



شركة صقر العالمية للتجارة
SAQER INTERNATIONAL TRADING COMPANY

تواصل معنا

فريق ذو خبرة

حلول
مبتكرة

سجل حافل
مثبت

نهج يركز على
العميل

للمناقشة حول المشاريع وطلبات العروض،

اتصل بنا:

+966 55 828 2953



+966 56 443 4340

www.saqerinternational.com



info@saqerinternational.com



العزيزة، شيشة بن داود، مكة المكرمة، المملكة العربية السعودية

